
RUKOMETNI SAVEZ CRNE GORE 
Podgorica, 05.10.2021. godine 
 
 
 
 

Z A P I S N I K 
 
 
Redovne Skupštine Rukometnog saveza Crne Gore, održane 05.10.2021. godine, u 
Kongresnoj sali hotela „Voco“-Podgorica, sa početkom u 12,00 časova. 
 
Od ukupno 30 članova Skupštine, Skupštini prisustvuju 20 članova sa pravom glasa i to:         
RK Lovćen – Vido Đakonović i Ratko Marković, RK Komovi – Bojan Deletić, RK 
Berane 1949- Milun Danić, RK Mornar 7 – Marko Knežević, RK Partizan 1949 – Zdravko 
Latković, ŽRK Nikšić – Aleksandra Radonjić, ŽRK Tivat – Zoran Božović, ŽRK Berane 
2003 - Vesko Raketić, ŽRK Ulcinj - Rizo Hasanagić, RK Titan – Zoran Abramović, 
MRK Danilovgrad – Rade Simonović, RK Zabjelo  – Ivan Banović, ŽRK Budućnost – 
Srđan Markoč, Savo Laković i Miodrag Bošković, RK Budućnost Podgorica – Milan 
Jovanović, ŽRK Podgorica 2013 – Zorica Đurović, RK Zeta – Bobana Krstović, 
Zajednica rukometnih sudija – Miljan Vešović.  
 
Skupštinom je predsjedavala Predsjednica Skupštine Zorica Kovačević. 
 
 

D n e v n i   r e d 
1. Izbor radnih tijela Skupštine: 

a) Izbor radnog predsjedništva 
b) Izbor verifikacione komisije 
c) Izbor zapisničara i dva ovjerivača zapisnika. 

2. Razmatranje i usvajanje zapisnika sa prethodne redovne sjednice Skupštine RSCG. 
3. Razmatranje i usvajanje Izvještaja o radu Upravnog odbora RSCG u periodu izmedju dvije 

skupštine. 
4. Razmatranje i usvajanje Završnog računa i Izvještaja Revizije o finansijskom poslovanju 

Rukometnog saveza Crne Gore za 2020. godinu. 
5. Razrješenje i imenovanje članova Arbitražne komisije 
6. Pitanja i predlozi. 

 
 
 
 
 
 
 



 
 

I 
 
Za radno predsjedništvo izabrani su: Petar Kapisoda, Zorica Đurović i Zorica Kovačević 
 
Za članove verifikacione komisije izabrani su: Miljan Vešović i Milorad Vujošević 
 
Za zapisničara je određen: Stefan Šaponjić 
 
Za ovjerivače zapisnika određeni su: Miodrag Bošković i Savo Laković 
 
 
 

II 
 

Pod ovom tačkom Dnevnog reda nije bilo primjedbi pa je Skupština donijela  
 

O D L U K U 
 

Usvaja se zapisnik sa prethodne sjednice Skupštine. 
 

III 
 

Pod ovom tačkom Dnevnog reda Petar Kapisoda, predsjednik Rukometnog saveza Crne 
Gore, prezentovao je članovima Skupštine Izvještaj o radu Upravnog odbora RSCG u 
periodu izmedju dvije skupštine.  
 
Nakon prezentacije i predstavljanja svih činjenica vezanih za ovu tačku dnevnog reda, 
Skupština RSCG je donijela  
 
 

O D L U K U 
 

Usvaja se Izvještaj o radu Upravnog odbora RSCG u periodu izmedju dvije skupštine.  
 
 

IV 
 

Pod ovom tačkom Dnevnog reda nakon izlaganja Ljiljane Miranović, knjigovođe saveza,  
koja je obrazložila Izvještaj i sve detalje i pojedinosti vezane za isti, Vido Đakonović je uzeo 
riječ i pohvalio poslovanje i rad Rukometnog saveza Crne Gore, cijeneći da je to jedini 
ispravni način poslovanja.  



 
Nakon vođene rasprave Skupština je donijela  
 

O D L U K U 
 

Usvaja se Završni račun i Izvještaj Revizije o finansijskom poslovanju Rukometnog 
saveza Crne Gore za 2020. godinu. 
 

V 
 

Pod ovom tačkom dnevnog reda Stefan Šaponjić, sekretar saveza, upoznao je članove 
skupštine da je Vido Đakonović uputio savezu zahtjev za razrješenje sa funkcije arbitra,  te 
je nakon usvajanja navedenog zahtjeva, upoznao članove skupštine sa prijedlogom 
predsjednika skupštine da se na upražnjenu funkciju arbitra izabere Dejan Raičević.  
Skupština RSCG je donijela  
 

O D LU K E 
 

Razrješava sa funkcije arbitra Vido Đakonović. 
Imenuje se Dejan Raičević za arbitra Arbitraže za rješavanje sporova Rukometnog 
saveza Crne Gore. 
 

VI 
 
 
Pod ovom tačkom dnevnog reda Zoran Božović iz ŽRK Tivat predložio je da se najbolji 
igrači iz domaće lige pozivaju na reprezentativna okupljanja što bi predstavljalo određenu 
satisfakciju, Zoran Abramović iz RK Titan uputio je prijedlog da finansiranje pionirske lige 
pokrije RSCG, Zorica Đurović iz ŽRK Podgorica 2013 pohvalila je saradnju sa 
Predsjednikom Rukometnog saveza Petrom Kapisodom i upoznala prisutne sa detaljima 
turnira koji će biti održan u organizaciji kluba koji predstavlja, Zdravko Latković iz RK 
Partizan 1949 ukazao je na potrebu usklađivanja termina za odigravanje utakmica kadetske 
lige zbog rasporeda u dvorani, Marko Knežević iz RK Mornar 7  pohvalio je doprinos 
predsjednika saveza promociji rukometa u Baru i predložio da se na kraju utakmica liga 
mlađih kategorija izabeze igrač utakmice te da se nagradi simbolično majicom, predstavnik 
(Lutovac) RK Berane 1949 predložio je da sa se klubovi zajedno sa savezom inicijativom 
obrate lokalnim samoupravama radi participacije u razvoju klubovima i dodatnim terminima 
u dvoranama. Na navedena pitanja i sigestije predsjednik saveza je iste ponaosob razmotrio  i 
analizirao u smislu interaktivne diskusije i ukazao predlagačima da sve navedene prijedloge 
u pisanoj formi dostave savezu, te da će isti biti razmotreni na nadležnim organima saveza.    
 
 



 
 
 
Zapisničar,                                                                          PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, 
 
Stefan Šaponjić        Zorica Kovačević 
 

Ovjerivači zapisnika, 
 

1. Miodrag Bošković 
 
2. Savo Laković 

 
 
 
 


